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Datum: 8 maart 2024 
Betreft: Bedelverbod  
 
Inleiding 
Er is al langere tijd een toename van het aantal daklozen en mensen die in Zwolle op straat leven. 
Eind vorig jaar heeft de PvdA vragen gesteld over de situatie rond het voormalige Hudson Bay 
pand. Recent heeft de SP-fractie mondelinge vragen gesteld over de algehele toename van mensen 
die in Zwolle op straat leven. Daarbij hebben wij aangedrongen opvang voor deze groep te regelen. 
Uw college gaf in reactie aan dat dit moeilijk is. Dat het voor een deel gaat om een groep die geen 
recht heeft op opvang. In het bijzonder (ex)arbeidsmigranten uit o.a. Oost-Europa. Sindsdien is deze 
situatie niet verbeterd. Steeds meer mensen in de stad valt dit op en maken zich zorgen over deze 
ontwikkeling.  
 
Dakloosheid en armoede verdwijnen niet als de overheid dat per decreet verbied. Daarom ziet de SP 
het door uw college ingestelde ‘bedelverbod’ ook als zinloze symptoombestrijding. Pure 
symboolpolitiek. Wij roepen het college dan ook met klem op om het bedelverbod af te schaffen. 
 
 
Dit brengt ons tot de volgende vragen:  
 
1. Waarom kiest het college ervoor een bedelverbod in te stellen inplaats van te zorgen dat mensen 
die op straat leven een dak boven hun hoofd en andere basisbehoeften krijgen?  
 
2. Verwacht het college dat mensen die gedwongen op straat slapen geld hebben om boetes te 
betalen en hierdoor afgeschrikt zullen worden? Zo ja, waar is deze verwachting op gebaseerd? 
 
3. Is het college op de hoogte van het feit dat andere grote gemeenten zoals Utrecht bewust niet 
voor een bedelverbod kiezen?  
 
4. Ziet het college in dat een bedelverbod mensen reduceert tot ‘overlast’ en de zwaksten in de 
samenleving het hardste raakt?  
 
5. Kunt u aangeven hoe de handhaving er in de praktijk uit gaat zien? Wat gebeurt er wanneer 
mensen geen vaste woon of verblijfplaats hebben of geen geld blijken te hebben om boetes te 
betalen? 
 
6. Wat doet het college op dit moment om opvang en ondersteuning te regelen voor de mensen die 
in Zwolle op straat moeten slapen?  
 
7. Wat doet het college om ex-arbeidsmigranten die op straat leven te ondersteunen terug te keren 
naar hun land van herkomst? 
 



8. Als opvang in de Herberg niet mogelijk blijkt, ziet het college mogelijkheid om desnoods een 
aparte opvang te organiseren?  
 
9. Is het college bereid het bedelverbod onmiddellijk af te schaffen? 
 
Wij verzoeken u deze vragen zo spoedig mogelijk, maar uiterlijk voor de besluitvorming van 25 
maart te beantwoorden.  
 
Namens de SP-fractie  
Brammert Geerling  
 


